
20181211 - Vragen van Leefbaar Reeth over de pindakaasfabriek van Supperfood 
 
Beste raadsleden, 
 
Op 20 juli 2018 heeft het bedrijf Supperfood bij de gemeente aanvraag 3817525 ingediend 
voor het bouwen van een bedrijfspand op Park15, bekend met referentienummer 18006. 
Leefbaar Reeth heeft die stukken opgevraagd. Bij het bekijken van het bijbehorende 
brandpreventieplan bleek het te gaan om een bedrijf dat daar een productielocatie voor 
pindakaas wil vestigen. Lekkere, ambachtelijke pindakaas. Ik weet niet of u wel eens na de 
lunch naast een collega bent gaan zitten die net zijn boterham met pindakaas op had 
gegeten. Maar als dat zo is herinnert u het zich vast, want pindakaas ruikt nogal.  
 
Wij vragen ons af of de overlast rond Knoop38 uitgebreid gaat worden met geuroverlast. 
Navraag bij de ODRA, de omgevingsdienst regio Arnhem, leverde de  informatie uit de 
bijlage op. Er zal 6 dagen per week 24 uur per dag pindakaas gemaakt worden waarbij de 
pinda’s ook verhit worden. Op het dak van het pand zien we geen schoorsteen.  
 
De ODRA gaf aan dat er nog geen melding Activiteitenbesluit is ontvangen terwijl zij wel 
verwachten dat het bedrijf onder type B valt.  
 
Onze vragen: 
 

1. Hoe kan het dat de gemeente Overbetuwe de bouwvergunning voor dit bedrijf al wil 
afgeven voordat de melding Activiteitenbesluit is ontvangen. Ook de ODRA vond dit 
geen juiste procedure. Er is nu immers geen enkele milieutoetsing mogelijk. 
 

2. Wat is de te verwachten geuremissie vanuit het nieuw te bouwen bedrijfspand?  
 

3. Als er werkelijk geuremissie plaats gaat vinden, 6 dagen per week, 24 uur per dag, 
vind u dat dan OK, zelfs als het binnen de wettelijke normen mogelijk is? 
 
Vergelijk het met de situatie rond Parenco in Renkum waar buurtbewoners klagen 
over stankoverlast en gemeente en provincie zeggen dat ze er wettelijk niks aan 
kunnen doen. Of waarbij de normen gewoon opgerekt worden in het belang van de 
economische activiteit 
 

4. Vindt u het redelijk dat de bewoners rond Knoop38 mogelijk nog meer overbelast 
moeten worden met de negatieve effecten van economische activiteit. 
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Secretaris buurtvereniging Leefbaar Reeth 
 


